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LOŠA PRODAJA TELEKOMA

Autor:  NN

VERICA BARAĆ

Predsednica Saveta za borbu protiv korupcije Verica Barać ocenila je da je, dugoročno gledano, veliki 
problem to što će s prodajom Telekoma biti prodata i telekomunikaciona infrastruktura , koja je, kako 
je kazala, građena u Srbiji više od 100 godina.
 – Država ima prirodni monopol na telekomunikacionu infrastrukturu i ko to kupi , biće monopolista. 
Država prodajom većinskog udela u Telekomu prodaje svoj prirodni monopol i uvodi drugog  
monopolistu, što će imati uticaja na cene i kvalitet usluga – kazala je Verica Barać novinarima . Ona 
je navela da Zakon o privatizaciji i Zakon o koncesijama predviđaju samo davanje  
telekomunikacione infrastrukture na korišć enje.
Po njenim rečima, premijer Mirko Cvetković, koji je nekad radio kao privatizacioni savetnik u  
konsultanstkoj kući “Ces Mekon”, i sin vlasnika te firme, koji je i savetnik premijera i član obe 
Vladine komisije za prodaju Telekoma, u sukobu su interesa zbog direktne uključenosti u taj posao.
 – Isti krug ljudi je u toj sprezi političkih stranaka i konsultanskih kuća , odnosno ljudi koji rade za 
tajkune – kazala je Verica Barać, i ocenila da ne postoje nikakvi mehanizmi kontrole javnih finansija  
i fondova. Prodaja Telekoma je, kako je istakla, ozbiljan primer sistemske korupcije s velikim 
posledicama. Predsednik Jedinstvenog sindikata Telekoma Slavoljub Kandić je ponovio protivljenje  
zaposlenih u toj kompaniji privatizaciji jer će time , kako je rekao, poskupeti usluge i deo zaposlenih 
će biti otpušten, što je i iskustvo zemalja u okruženju koje su prodale većinske državne udele u  
telekomunikacionim kompanijama.
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BARAĆ: PRODAJA „TELEKOMA“ PRIMER SISTEMSKE KORUPCIJE

Autor:  NN

BEOGRAD – Predsednica Saveta za borbu protiv korupcije Verica Barać ocenila je da je dugoročno 
gledano veliki problem to što će sa prodajom „Telekoma“ biti prodata i telekomunikaciona  
infrastruktura, koja je, kako je kazala, građena u Srbiji više od sto godina. „Država ima prirodni 
monopol na telekomunikacionu infrastrukturu i ko to kupi biće monopolista . Država prodajom 
većinskog udela u ‘Telekomu’ prodaje svoj prirodni monopol i uvodi drugog monopolistu , što će imati 
uticaja na cene i kvalitet usluga“, kazala je Baraćeva na pres klubu u Medija centru u Beogradu. 
Baraćeva je navela da Zakon o privatizaciji i Zakon o koncesijama predviđaju da se  
telekomunikaciona struktura, kao opšte dobro, ne može prodavati, već samo dati na korišćenje. 
Prodaja „Telekoma“ je, kako je istakla, „ozbiljan primer sistemske korupcije sa velikim posledicama“ .
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PRODAJA TELEKOMA PRIMER KORUPCIJE

Autor:  RADOVAN RADOVIĆ

U sindikatu smatraju da će mnogo zaposlenih biti otpušteno kao u zemljama u okruženju koje su  
prodale većinski udeo

Premijer Srbije Mirko Cvetković, koji je nekad radio kao privatizacioni savetnik u konsultantskoj kući  
Ces mekon, i sin vlasnika te firme koji je i savetnik premijera i član obe vladine komisije za prodaju , 
u sukobu interesa zbog direktne uključenosti u taj posao, tvrdi predsednica Saveta za borbu protiv 
korupcije 

Beograd 
Prodajom „Telekoma“ neminovno će doći ne samo do poskupljenja fiksne telefonije , već i pretplate, 
a i veliki broj telekomunikacionih stručnjaka će otići iz firme , što je nešto na šta građani ne mogu da 
utiču u smislu štednje, rekao je juče Slavoljub Kandić, predsednik Jedinstvenog sindikata „Telekoma 
Srbije“. On je na konferenciji za novinare „Telekom prodaju, zar ne?“ održane u Medija centru, 
istakao da su u okruženju, u Hrvatskoj, Crnoj Gori, Makedoniji, Mađarskoj i Rumuniji više puta 
poskupljivale cene pretplate i da će novi vlasnik samo na ovaj način želeti da poveća prihod . Inače, u 
ovim državama većinski vlasnik je Dojče telekom.
Kandić je kazao da procena „Sitigrupe“ o vrednosti „Telekoma“ nije realna i da je adekvatna cena za  
51 odsto akcija pet milijardi evra.
Na konferenciji je rečeno i da je veliki problem što država želi da proda infrastrukturu „Telekoma“ . 
On je ponovio stav zaposlenih u toj kompaniji o protivljenju privatizaciji , „jer će time deo zaposlenih 
biti otpušten, što je i iskustvo zemalja u okruženju koje su prodale većinske državne udele u  
telekomunikacionim kompanijama“. Prema njegovim rečima, iz Telekoma je na dobrovoljnoj bazi u 
prethodnom periodu otišlo između 3.000 i 3.500 ljudi, a kapaciteti kompanije su prošireni, „pa za 
sve zaposlene ima posla“. On je kazao da nije tačno da se Telekom prodaje jer su neophodna 
ulaganja u tu kompaniju, navodeći da je 2009, koja je bila krizna godina, investirano oko 200 
miliona evra. 
Osnovne činjenice o prodaji Telekoma Srbija i dokumentacija o prodaji su i dalje skriveni od javnosti , 
rekla je Verica Barać, predsednica Saveta za borbu protiv korupcije. Ona kaže da neobjavljivanje 
dokumentacije i postojanje skrivenih stvari izazivaju sumnju u postojanje korupcije a postavila je i  
pitanje zašto posao privatizacije Telekoma sprovodi Ministarstvo finansija , a ne Agencija za 
privatizaciju, iako zakon tako predviđa. Ona je rekla da je poseban problem to što nije poznato šta je 
u prodajnom paketu. „U tenderu će pisati da se prodaje 51 odsto kapitala, pa nije poznato da li će 
biti prodata i Telekomova infrastruktura, kaže ona. Verica Barać kaže da infrastruktura po zakonu o 
koncesijama nije u prometu, „što znači da ne može biti na prodaju, već može samo biti data pod 
koncesiju“. Reč je o infrastrukturi koja je u Srbiji građena više od sto godina. Prema njenim rečima, 
premijer Srbije Mirko Cvetković, koji je nekad radio kao privatizacioni savetnik u konsultantskoj kući  
Ces mekon, i sin vlasnika te firme koji je i savetnik premijera i član obe vladine komisije za prodaju  
Telekoma, u sukobu su interesa zbog direktne uključenosti u taj posao. 
„Isti jedan krug ljudi je u toj sprezi između političkih stranaka i konsultanskih kuća , odnosno ljudi 
koji rade za tajkune“, kazala je Barać i ocenila da je vlast u Srbiji potpuno nekontrolisana , „jer ne 
postoje nikakvi mehanizmi kontrole javnih finansija i fondova“ . 
Prodaja Telekoma je, kako je istakla, „ozbiljan primer sistemske korupcije sa velikim posledicama“ . 
Barać je dodala da se u slučaju Telekoma država ponaša kao „loš vlasnik i domaćin“ i navela da i pre  



prodaje NIS-a nije popisana imovina tog preduzeća, što mnogo govori o odnosu države prema svom 
kapitalu.
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BARAĆ: POGREŠNA PRODAJA INFRASTRUKTURE ‘TELEKOMA’

Autor:  PRENETO

BEOGRAD - Predsednica Saveta za borbu protiv korupcije Verica Barać ocenila je juče da je, 
dugoročno gledano, veliki problem to što će sa prodajom „Telekoma“ biti prodata i  
telekomunikaciona infrastruktura, koja je građena u Srbiji više od sto godina.
Baraćeva je navela da Zakon o privatizaciji i Zakon o koncesijama predviđaju da se  
telekomunikaciona struktura, kao opšte dobro, ne može prodavati, već samo dati na korišćenje.  
(TANJUG)
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NA PRODAJU NE MOŽE INFRASTRUKTURA „TELEKOMA“

Autor:  NN

PREDSEDNICA Saveta za borbu protiv korupcije Verica Barać istakla je juče da je privatizacija  
‚‘Telekoma‘‘ primer netransparentnog postupka i da telekomunikaciona infrastruktura kao dobro u  
opštoj upotrebi i nacionalni resurs ne sme biti predmet privatizacije . „Vlada mesecima nije htela da 
objavi odluku o prodaji ‚Telekoma‘, a ni resorno ministarstvo nije sigurno šta se prodaje, da li je 
uključena i infrastruktura i da li se ona prodaje za stalno ili privremeno‘‘ , ukazala je Baraćeva na 
konferenciji za novinare ‚‘I ‚Telekom‘ će prodati, zar ne?‘‘. Predmet privatizacije ne može biti 
telekomunikaciona infrastruktura, već se ona samo može dati na korišćenje, rekla je Baraćeva.
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NE PRODAVATI OPREMU TELEKOMA

Autor:  NN

BEOGRAD - Predsednica Saveta za borbu protiv korupcije Verica Barać ocenila je da je, dugoročno 
gledano, veliki problem to što će sa prodajom Telekoma biti prodata i telekomunikaciona  
infrastruktura, koja je, kako je kazala, građena u Srbiji više od sto godina.
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